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JC系列颚式破碎机 
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JC Series jaw crusher 
JC系列颚式破碎机是我公司引进国际最先进的破碎技术和研究成果，在山美多年颚式破碎机设计制造经验的基础上，采用有限元分析方法成功开发的新一代产品。
As a new generation product of our company, JC series jaw crusher it is based on Sanme years' expertise in designing and conception and absorbs top crushing technology and research fruit in the world. It's birth thanks to finite element analysis method. 
 1.坚固的结构
机架分为焊接式和组装式两种：中小型规格采用焊接式，大型规格一用组装式。
Robust structure

There are two types of machine frame: welded model and assembled model. The former is for small and middle size, and the latter is for big size.


焊接式采用大弧度过渡圆角、低应力区焊接方式，大大降低了应力集中，保证了机架在各方向强度的均等，具有耐冲击性、受力均匀、低故障率等特点。
The welded type adopts large arc fillet and low stress welding method, greatly reduces the concentration stress which ensures rack equal strength in all directions, high impact resistance, even force, low failure rate.


组装式采用先进的模块化、无焊接框架结构设计，疲劳强度大，可靠性高，同时整机组装式设计，运输、安装更加方便，特别适用于是地下矿井、高海拔矿山等狭小、运输困难场所安装。
Assembled uses advanced modularization and non-welded frame structure design of high fatigue strength and high reliability. Meanwhile machine assembly design makes transportation, and installation more convenient, especially suitable for installation in narrow and small places like undermine and high altitude mining. 

2.优越的腔型设计
对称"V"形腔型设计，肘板大倾角、大冲程、合理转速，使进料粒度更大、产量更高、粒度更加均匀，颚板磨损降低。
Optimized cavity structure

Symmetrical V formed design, toggle of large obliquity, long stroke, reasonable rotor speed, allow larger materiel block in feeding, higher productivity, homogeneous output granule, less attrition for jaw plate.
3.重型动颚总成经久耐用
重型动颚总成采用锻造的重型偏心轴、高质量重载滚动轴承、有限元软件优化的动颚体,保证了动颚总成耐冲击

性和稳定性高；迷宫式密封、集中润滑系统保证了轴承油脂不被污染、润滑更加便捷，使其运行时间更长、更加稳定性。
The whole set of heavy movable jaw plate is durable.

The whole set of heavy movable jaw plate integrates forged heavy eccentric shaft, high quality bearing of heavy loading, the design of movable jaw plate optimized by finite element analysis. These features assure the stroke resistance and stability. Labyrinth seal and centralized lubricating system prevent the greese of bearing not to be contaminated, and assure the easy lubrication which results in longer function and more stability.

4.动颚护板设计
动颚上方安装了重型护板，避免因物料冲击，有效保护动颚体及其内部轴承不受损坏。
Protective planch of movable jaw plate. 

Heavy protective planch installed above the movable jaw plate protects internal bearing from damage caused by material falling down in feeding moment.

5.整体轴承座
整体铸钢轴承座结构保证与机架完全配合，避免了组合式轴承座在紧固过程中对轴承造成不必要的径向载荷，使轴承运行更加平稳。
One piece cast of bearing seat
One piece cast of bearing seat assures good match with frame, and avoids unnecessary radio direction pression for bearing in fastening process which occurs usually to composed bearing seat. Therefor, bearing can function more stably.

6.方便快捷的粒度调节
PE、PEX颚式破碎机采用机械或液压排料口调整装置，其双楔块调节方式相对应垫片调节操作更加简单、安全、快捷，节省了停机时间。
Fast and easy adjustment of output granularity

Jaw PE,PEX jaw crusher adopt mechanic or hydraulic device to adjust discharge opening. Compared with shim, adjustment by double block is simpler, saver, faster, and reduces downtime.

7.一体化电机安装
电机座与破碎机机架一体式安装方式，不仅节约了颚式破碎机的安装空间，减少了三角带的长度，而且由于机架、电机座、电机的同步运动、可调的电机座实现了三角带张力的调节，从而使三角带使用寿命更长。

Installation integrating motor & crusher

Integrative installation of motor chassis and crusher frame not only saves installation space of jaw crusher but also reduces the length of Vee belt. Thanks to synchronous movement of crusher frame, motor chassis and motor.      Adjustable motor chassis can realize the adjustment of Vee-belt's tensile force to make the Vee-belt more durable.
8.减震安装设计
破碎机采用专用的橡胶减震装置固定，有效吸收了设备振动峰值，同时允许破碎机垂直和纵向方向的位移，从而降低了对基础的冲击。
Shock absorber installation

The crusher is fixed by the device of special rubber shock absorber, which absorbs effectively the its vibration at the peak point and meanwhile, allows crusher to displace in vertical and horizontal direction. In this way, the shock to foundation would be reduced.

JC系列颚式破碎机工作原理：
Working principle of JC Series Jaw Crusher:
电动机驱动皮带和皮带轮，通过偏心轴使动鄂前后上下摆动，当动鄂推动动鄂板向定鄂板运动时，物料被压 碎或劈碎。当动鄂和动鄂板在偏心轴、弹簧的作用下后退时，先前已被压碎或劈碎的物料从鄂板的下部排料口排出。随着电动机连续转动而破碎机动鄂作周期性地压 碎和排泄物料，实现批量生产。
The motor drives belt and pulley. The movable jaw swings up and down before and after through the eccentric shaft. When the movable pushes the movable jaw plate to the fixed jaw plate, the material is crushed or split into pieces. When the movable jaw and movable jaw plate springs back in the effect of eccentric shaft, the material previously have been crushed discharges from the discharge opening of the lower part. With the motor continuously rotating, the movable jaw breaks and discharges material periodically to achieve mass production.
与传统的颚式破碎机相比，JC系列颚式破碎机在设计和制造方面对细节更为重视，采用高强度材料，先进的制造工艺，具有结构强度更高，设备可靠性更高，破碎比更大、产量更高，综合成本更低等优势。
Compared with traditional jaw crusher, JC series jaw crusher pays more attention on details in the process of design and manufacture. It uses high-strength materials, advanced manufacturing technology, which contributes to the stronger structure, higher reliability, larger crushing ratio, higher  productivity, lower cost.


技术参数  Technical Data:
	型号
Model
	最大进料边长(mm)

Max Feed Edge(mm)
	排料口调整范围 

Discharge Range Opening(mm)
	生产能力(t/h)

Capacity(t/h)
	电机功率(kw)
Motor Power(kw)
	重量（不含电机）

Weight（Excluding Motor）(t)

	JC231
	425
	40-150
	50-250
	55-75
	8.9

	JC340
	500
	60-175
	85-300
	75-90
	15.6

	JC442
	585
	70-200
	120-520
	90-110
	23.2

	JC445
	680
	70-200
	150-575
	110-132
	33.7

	JC549
	800
	100-250
	260-810
	132-160
	49.3

	JC555
	900
	125-250
	360-920
	160-200
	56.5

	JC663
	1000
	150-300
	500-1250
	220-250
	90.3

	JC779
	1250
	175-300
	700-1500
	400
	167.0


